

Title (en)

Cooking oven device

Title (de)

Backofengerät

Title (fr)

Appareil du four cuisinier

Publication

EP 1479977 A2 20041124 (DE)

Application

EP 04003688 A 20040218

Priority

DE 10313598 A 20030326

Abstract (en)

Cooking oven has an electronic controller (2) for controlling the heating arrangement (4, 6) and a display (8) that is designed to display variable information using pixel graphics technology. The display has an additional 7 segment technical component for display of variable numbers and a symbol illumination part for display of user-defined invariable symbols, whereby each technical part is suitable for the optical display of other information.

Abstract (de)

Backofengerät mit elektronischer Steuereinrichtung zur Steuerung der Backofenheizeinrichtung und mit einer Anzeigeeinrichtung (8) zur Anzeige von veränderbaren Informationen durch Pixelgrafiktechnik (12) und zur Anzeige von weiteren Informationen durch mindestens eine andere Anzeigetechnik, welche eine 7-Segment-Anzeigetechnik (14) für veränderliche Zahlen und/oder eine Symbolbeleuchtungs-Anzeigetechnik (16) für unveränderliche Symbole ist.

IPC 1-7

F24C 7/08

IPC 8 full level

F24C 7/08 (2006.01); **G09F 9/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 7/085 (2013.01); **G09F 9/30** (2013.01)

Citation (applicant)

- JP S59191817 A 19841031 - TOSHIBA KK
- DE 29516799 U1 19960215 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- GB 2160694 A 19851224 - TOSHIBA KK

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL LT LV MK

DOCDB simple family (publication)

DE 10313598 A1 20041007; EP 1479977 A2 20041124; EP 1479977 A3 20080813

DOCDB simple family (application)

DE 10313598 A 20030326; EP 04003688 A 20040218